
 

 

Til Folketingets Lovsekretariat 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål S 1834 af 10. september 2014, indleveret af Louise 

Schack Elholm (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Camilla Christensen 
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Spørgsmål 

Er ministeren enig med den foregående skatteministers udtalelse til Berlingske den 29. 

august 2014 angående sagen om andelsboligforeningen Grøndalsvænge: ”Man kan ikke 

holde borgerne som gidsel på systemets præmisser. Derfor burde Københavns Kommu-

ne have fundet en anden og for borgerne bedre løsning.”? 

 

Svar 

Jeg forstår til fulde sagens alvor for de berørte borgere. Jeg har tillige forstået, at sagen 

mellem kommunen og beboerne fortsat verserer, samt at en række juridiske spørgsmål 

fortsat ikke er afklaret. Jeg har derfor ikke yderligere bemærkninger til sagen. 
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